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Four people, including a gendarme were killed on Wednesday, April 3, 2019 in Para, a locality located in the sub-prefecture Djouroutou (Southwest), about 195 km from Tabou, his department headquarters, it was learned.
The drama occurred around 17 hours, says a resident. Lightning struck at a Defense and Security Forces checkpoint at the entrance to this locality bordering Liberia and close to the city of Tai. The electric shock killed four people and injured one soldier who was evacuated urgently to Tai. Unconscious at the time, the military would have regained consciousness.
The other three victims, two men and a woman, indicate our source, had come under the hangar of the security and defense forces checkpoint to protect themselves from the storm that was falling on the locality. This checkpoint, it should be noted, is adjacent to a rubber plantation.
Lightning is a natural phenomenon of electric shock that occurs from cloud storms (cumulonimbus clouds), inside a cloud, between clouds or between the cloud and the ground. It can cause serious damage when it strikes buildings or living beings.
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Quatre personnes dont un gendarme ont péri foudroyées ce mercredi 3 avril 2019 à Para, localité située dans la sous-préfecture Djouroutou (Sud-Ouest), environ 195 km de Tabou, son Chef-lieu de département, a-t-on appris.
Le drame s’est produit aux alentours de 17 heures, précise un habitant. La foudre s’est abattue sur un poste de contrôle des forces de défense et de sécurité situé à l’entrée de cette localité frontalière avec le Liberia et proche de la ville de Tai. La décharge électrique a tué quatre personnes et fait un blessé, un militaire qui a été évacué d’urgence sur Tai. Inconscient sur le coup, le militaire aurait repris connaissance.
Les trois autres victimes, deux hommes et une femme, indique notre source, étaient venues sous le hangar du poste de contrôle des forces de sécurité et de défense afin de se protéger de l’orage qui s’abattait sur la localité. Ce poste de contrôle, notons – le, jouxte une plantation d’hévéaculture.
La foudre correspond à un phénomène naturel de décharge électrique qui se produit à partir des orages de nuages (les cumulonimbus), à l'intérieur d'un nuage, entre nuages ou entre le nuage et le sol. Elle peut occasionner de sérieux dégâts lorsqu'elle frappe des constructions ou des êtres vivants.
